
Geacht college en raad.  
 
Waarom heeft Waalre toch tot deze aanpassing van de Traverse besloten? 
Waarom is hier niet eerder goed over nagedacht ?( boerenverstand gebruiken)  
Hoe komt het toch dat de Traverse weer net zo gevaarlijk of weer gevaarlijker wordt, dan vele 
jaren geleden toen er nog minder auto’s waren en er toen wel tot het goede besluit kwam om 
fietsers en auto’s te scheiden ? 
 
Veiligheid voor fietsers: ??!! In Waalre Dorp op de Traverse ??!!! Zie krantenbericht hieronder.  
 
En wat doen we in Waalre op de Traverse ?  
Hier zijn en worden de fietsers weer terug op de rijweg geplaatst.  
Vrijliggende fietspaden zijn en worden weer verder verwijderd.  
30 km zone wordt wel ingevoerd, maar er wordt vaak harder gereden. Constante 
snelheidscontrole blijkt toch onmogelijk.  
 
Daarom rijden er nu ook mensen voor hun eigen veiligheid op de stoep.  
Jaren geleden werden de fietsers juist van de rijbaan gescheiden en nu worden ze er weer aan 
toe gevoegd. Met gevaarlijke toestanden.  
 
Welk bureau heeft dit voor de gemeente Waalre kunnen bedenken ?  
En als eenmaal duidelijk is, dat dit niet de goede manier is om de veiligheid van fietsers te 
garanderen, waarom gaat men dat dit in het noordelijke gedeelte van de Traverse toch weer mee 
verder? Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald.  
Wat is dit weer een miskleun. Jammer maar helaas gebeurt dit nu in Waalre Dorp. 
Wat een geldverspilling, straks opnieuw weer dure aanpassingen noodzakelijk.  
Veiligheid van fietsers moet toch voorrang krijgen, boven het afremmen van het auto verkeer, 
lijkt mij.  



 

 
 

 


